
Datum: 23 april 2007 
 
 
Beste leden van de commissie ontwikkeling 
 
Hierbij de motivatie om het stuk "zondagavondwinkels" dat ter kennisname was 
bij de afgelopen commissie ontwikkeling te bespreken. 
 
Het stuk gaat uit van een uitbreiding van 5 naar 10 zondagavondwinkels op 
basis van een spreiding over de stadsdelen. Ik heb hierover een aantal 
discussievragen waarbij ik zelf voorstel om niet de maximale ruimte te 
benutten. 
 
1. Tot nu toe zijn de vergunningen voor bepaalde tijd afgegeven, nu wordt 
voorgesteld dit voor onbepaalde tijd te doen. Aangezien er hier sprake is 
van een beperkte markt lijkt het mij logischer om vast te houden aan 
vergunningen voor bepaalde tijd zodat beleid makkelijker gewijzigd kan 
worden. 
2. De argumentatie van spreiding over de stadsdelen lijkt plausibel maar is 
het in de praktijk niet. De AH Zijlweg ligt vlak bij het centrum. Ik zie 
niet in waarom er in het centrum nog eens 2 supermarkten open zouden mogen 
terwijl in dit stadsdeel ook nog eens de AH station Haarlem is gelegen die 
zondags gedurende de hele dag open is. 
3. Het stuk stelt dat de zondagavondopenstelling bijdraagt aan de 
werkgelegenheid. Dit is mijns inziens relatief. De inkopen op zondag gaan 
ten koste van inkopen op andere dagen. 
4. Het voorstel gaat uit van maximaal benutten van de mogelijkheden 
namelijk: 10 avondwinkels. Ik zou de vraag willen opwerpen: waarom willen we 
deze ruimte maximaal benutten? 
 
Tenslotte heeft het CDA tijdens de vergadering aangegeven nog enkele vragen 
te hebben t.a.v. de registratie van klachten mbt overlast. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Frank Visser 
Schaduwraadslid ChristenUnie-SGP 

 


